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Svartbäckens Egnahemsförening 
 
Mötesdatum:  2025-04-27 
Mötesplats:  Domarringens skolas matsal, Uppsala 
 
 
§1 Ordförande Björn Gembert öppnade mötet. 
 
§2  Årsmötet fann att kallelsen utgått i stadgad tid. 
 
§3 Tjugotre fastigheter representerades på mötet. 
 
§4 Dagordningen godkändes. 
 
§5 Till mötesordförande valdes Björn Gembert, till mötessekreterare Therese 

Frisell och till protokolljusterare Niklas Hardenborg och Lars Hultgren 
 
§6 Björn Gembert redogjorde för verksamhetsberättelsen och årsmötet beslöt 

lägga den till handlingarna. 
 
§7 Malin Norrgård redogjorde för den ekonomiska redovisningen och årsmötet 

beslöt lägga den till handlingarna. 
 
§8 Revisor Gunnar Sedvallson redogjorde för revisionsberättelsen och 

rekommenderade årsmötet att bevilja ansvarsfrihet för styrelsen. 
 
§9 Årsmötet beslöt fastställa balansräkning och resultatrapport.  
 
§10 Årsmötet beslöt bevilja styrelsen ansvarsfrihet för år 2024.  
 
§11 Björn Gembert redogjorde för trädgårdsdagen som genomfördes den 8 

september 2024, där också två priser för bästa trädgård samt ett skördepris på 
vardera 1 000 kr delades ut (se bilaga). Årsmötet beslöt att trädgårdsdag med 
priser även kan genomföras 2025. 

 
§12 Årsmötet beslöt att bibehålla nuvarande medlemsavgift, 150 kr, för 2026. 
 
§13 Årsmötet beslöt att höja arvodet för styrelsemedlemmar från 400 kr per 

styrelsemedlem till 500 kr, för 2025. 
 
§14 Årsmötet beslöt att bibehålla hyresbeloppet till materialförvaltaren, 4500 kr 

per år, för 2025. 
  
§15 Årsmötet beslöt bibehålla revisorernas arvode, 300 kr per revisor, för 2025. 
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§16 Årsmötet beslöt att välja om Björn Gembert som ordförande på två år.  
 
§17 Årsmötet beslöt att välja om Bodil Långberg, Alberto Tiscornia och Therese 

Frisell som styrelsemedlemmar på två år, samt nyval till styrelsen av Erik 
Sandhill, också på två år. 

 
§18 Årsmötet beslöt att välja om Andreas Olander till materialförvaltare för 2025.  
 
§19 Årsmötet beslöt att välja om Yvonne Meyer och Gunnar Sedvallson som 

revisorer, samt Kia Alfredsson och Roger Andersson som revisorssuppleanter, 
samtliga på ett år. 

 
§20 Till valberedning valde årsmötet Birgitta Wallgren och Malin Norrgård. 
 
§21 Björn Gembert lämnade över en blomma som tack till Malin Norrgård som 

lämnar styrelsen.  
Björn informerade om att föreningen fått en ny webbsida och att den 
administreras av Gunnar Södersten. 

 
§22 Ordförande avslutade årsmötet.  
 
  
 
 
 
 Therese Frisell   Björn Gembert 
 Mötessekreterare   Ordförande 
 
 
 
 Protokollet justeras: 
 
 
 
 
 Niklas Hardenborg   Lars Hultgren 
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Bilaga till årsmötesprotokoll 2025 för Svartbäckens egnahemsförening  

Rapport från trädgårdsdagen 8 september 2024 

Söndagen den 8 september 2024 mellan kl 14 och 16 bjöd Egnahemsföreningen in till en 
trädgårdsdag i Stiernhielmsparken. På programmet stod utdelning av priser, byten av 
sticklingar och växter samt bedömning av äppelsorter av en pomolog. Dessutom fanns 
tillfälle att umgås en stund i en gemensam picknick på en filt med en egen utflyktskorg. 
Uppskattningsvis ca 50 personer var närvarande på hela eller delar av evenemanget. Vädret 
var strålande, nästan lite för varmt.  

Pristävlingen  

Före sommaren utlystes en trädgårdstävling. Det fanns tre tävlingsklasser:  
1. Bästa vår- och försommarträdgården  
2. Bästa högsommarträdgården  
3. Finaste frukterna/bären/grönsakerna från din trädgård  
Till de två första klasserna skulle tävlingsbidrag i form av fotografier skickas in till den 15 
augusti. Bidraget till den tredje klassen togs med och presenterades på trädgårdsdagen. I 
varje klass fanns ett pris i form av ett presentkort på 1000 kr vid valfri handelsträdgård.  
Sex medlemmar skickade in tävlingsbidrag till klass 1 och 2. Dock var det lite oklart vilka som 
tillhörde respektive klass så juryn beslutade att bedöma alla bidragen i en klass men ändå 
dela ut två priser. I klass tre presenterades fyra bidrag på trädgårdsdagen. 

Pomolog  

Pomologen Mattias Iwarsson var ett mycket uppskattat inslag. Det var en strid ström av folk 
som kom med sina påsar med äpplen nyfikna på vad de hade för sorter. Mattias gick nog inte 
bet på någon sort. Mattias fungerade även som domare i tävlingsklass 3. 

 


